
ROTARY QUO VADIS ? V/ FREDRIK AGERUP LYSAKER OG 
FORNEBU ROTARY 

Møtet ble innledet med at Espen Lindmark 
kort redegjorde for saken der det har vært 
noe støy omkring Gatelaget og Stabæks 
regnskapsføring. Espen redegjorde kort om 
dette og at Bærum Kommune har avkreftet 
at det er noe feil i pengebruken og 
regnskapsføringen.  
Deretter holdt Morten Thøgersen en 3 
minutter om det lille ekle krypet Skjeggkre. 
Det er ikke lite skade denne rakkeren fører 
til når det gjelder verdiforringelse av 
boliger. Eks.vis har Protector tatt tap på 150 
mill ! 
Deretter tok kveldens foredragsholder over. 
Fredrik Agerup er en erfaren Rotarianer, og 
han delte mange tanker og erfaringer med 
oss. Vi har mange av de samme 

utfordringene, og her er noen stikkord fra foredraget:  
- Klubben har høy snittalder og svært få yrkesaktive 
- Sliter med rekruttering – tanker om at det er for mye med 9 klubber i Bærum 
- Fredrik delte statistikk fra distriktet – alder, kjønn mm 
- Internasjonalt : Støtte til prosjekt i Etiopia med sanitæranlegg for kvinner 
- De reiser mye, bl.a Svalbard, Bangladesh, India, St. Petersburg 
- De har et alternativ til «ego-foredrag» som kalles «i stolen» der man har en vennligsinnet 

forhør   
- Tanker om å gjøre mer sammen med flere klubber , dele foredragsholdere, også interne  
- Viktig med gode foredrag – pass på bredde og noe for alle 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 


